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پروانــه مافــی دربــاره اینکــه در فقدان آیت الله هاشــمی رفســنجانی چه کســی در کنار خاتمــی می تواند به ایفای نقــش محوری بپــردازد و اثرگذاری در تصمیم گیری ها داشــته باشــد، گفــت: اصلاح طلبی بحثی نیســت که قائم 
بــه فــرد باشــد، اصلاح طلبــی راه خــود را پیدا کرده اســت و بازگشــت به عقــب هم نــدارد و  این حرف خود آقای هاشــمی بــود. عضو فراکســیون امید مجلــس دهم با اشــاره به آخرین دیــدار فراکســیون زنان مجلس بــا آیت الله 
 هاشــمی گفــت: در آخریــن دیــداری کــه اعضای فراکســیون زنان مجلس با ایشــان داشــتند بیــان کردند که اوضــاع دیگر به عقــب برنمی گردد و با اســتناد به نظر ایشــان بحث اصلاح طلبی مســیر خــود را پیدا کــرده و در حال 

پیش روی است. 
مافی در ادامه افزود: هرکدام از افراد و بزرگان اصلاح طلب خود یک هاشــمی هســتند و آنهایی که در این مســیر حرکت می کنند، اثر گذارند و اینکه فکر شــود اگر کسی نباشد، پشت اصلاح طلبان خالی می شود و یا تضعیف می شوند، 
اینگونه نیســت. او با اشــاره به ارتباط  اعتدال گرایان و اصلاح طلبان در  فعالیت های انتخاباتی ســال ۹۶، گفت: اکنون همکاری اعتدالگرایان با اصلاح طلبان بسیار بهتر از گذشته است و انسجام خوبی در فعالیت ها و تصمیم گیری ها 

با یکدیگر دارند و همسوتر  گام برمی دارند .

هشدار درمورد استفاده از تلگرام در ادارات
دادســتان کل کشــور در نامه ای به برخی 
مســئولان اجرایی، نســبت به اســتفاده از 
تلگرام برای اطلاع رســانیِ امور ســازمانی 
هشدار داده است. بر اساس ابلاغیه جدید 
حجت الاســلام منتظــری دادســتان کل 
کشــور به تعدادی از مســئولان اجرایی، با 

اشــاره به اینکه اطلاعات واصله حکایت از آن دارد که برخی دستگاه های 
دولتی از شــبکه های اجتماعی خارجی نظیر پیام رسان تلگرام برای تبادل 
اطلاعات استفاده می کنند، مدیران مربوطه باید توجه داشته باشند با توجه 
به مفاد مواد ۷۳۱ و ۷۳۳ قانون مجازات اسلامی، از به کارگیری شبکه های 
اجتماعی خارجی نظیر تلگرام برای اشــتراک گذاری اطلاعات سازمانی، 
اطلاع رســانی و انجام امور روابط عمومی و ســایر بهره برداری های اداری 

اکیداً خودداری کنند.

امکان صدور مجوز برای هواپیماهای روسی
نماینده مقام معظم رهبری و دبیر شــورای 
عالی امنیت ملــی گفت: روابط و همکاری 
جمهوری اسلامی ایران و فدراسیون روسیه 
در زمینه مبارزه با تروریسم کاملا راهبردی 
اســت. دریابــان علــی شــمخانی افزود: 
همکاری مشترک ایران و روسیه برای مبارزه 

با تروریسم در سوریه ابعاد جامع و گسترده ای دارد و در صورت لزوم با اعلام 
نیاز مســئولین دفاعی کشــور امکان صدور مجوز برای عبور هواپیماهای 
روســی از فضای ایران برای پشــتیبانی از عملیات زمینی در سوریه وجود 
دارد. وی اظهار داشــت: عبور هواپیماهای روســیه از آسمان ایران منوط 
به طی مقدمات و تصمیمات مشترکی است که به نیازمندیهای میدانی در 
مبارزه با تروریسم مرتبط می باشد. شمخانی گفت: صدور مجوز عبور، فرآیند 
پیچیده ای دارد که مستلزم بررسی های کارشناسی در ابعاد مختلف است.

حضور قوی تر اصلاح طلبان در انتخابات
حجت الاسلام و المسلمین موسوی لاری 
عضو مجمع روحانیون مبارز گفت که اصلاح 
طلبان به شکل قوی تری وارد انتخابات این 
دوره از انتخابات شــورای شــهر می شوند. 
موســوی لاری اظهار کرد: اصلاح طلبان 
فعالیت خــود را برای انتخابات شــوراها با 

آهنــگ واحد آغاز کرده و برای این انتخابات برنامــه ریزی کردند و به نظر 
می رسد شاید در اکثر مناطق بتوانند موفق باشند. وی افزود: خوشبختانه 
موقعیت کاندیداها و جریان اصلاحات در انتخاب شوراها موقعیت مناسبی 
اســت،  البته قطعا این موضوع وابســته به فضای انتخابــات و تحت تاثیر 
انتخابات ریاست جمهوری نیز خواهد بود. این فعال سیاسی اصلاح طلبان 
گفت که اصلاح طلبان در این دوره از انتخابات شورای شهر به شکل قوی 

تری وارد عرصه انتخابات می شوند.

 قطع برق و آب خوزستان 
 در اثر گرد و خاک 

و رطوبت بی سابقه
بر اثر بروز گرد و غبار شــدید در خوزســتان و رطوبت 
بســیار بالای این استان، از ساعت 4 بامداد تا بعد از 
ظهر امروز برق حدود ۹۰ درصد مشترکان در ۱۱ شهر 
استان خوزستان همچون خرمشهر، آبادان، شادگان 

و اهواز قطع شده است.
به دنبال قطع برق از ســاعت 4 بامداد امروز و خارج 
شدن پمپ های آب تصفیه خانه ها و چاه های تامین 
آب شرب، آب رسانی در شهرهای خوزستان نیز دچار 
اخلال شــده و هــم اکنون آب در شــهرهای بزرگ 

استان قطع است.
به گفته دشــت بــزرگ مدیرعامل بــرق منطقه ای 
خوزســتان در صورتی که سیســتم هــای حفاظت 
هوشــمند عملکرد صحیحی نداشته باشند، امکان 
گســترش خاموشی ها به ســایر نقاط استان و حتی 
کشور، به دلیل بهم پیوسته بودن شبکه، وجود دارد 
که در صورت این بروز چنینی شرایطی، خسارت های 

فراوانی را به بار می آید.
 بــر اثر تکــرار این حادثــه در چند روز اخیــر، حمید 
چیت چیــان وزیــر نیــرو بــا همراهــی معاونــان و 
مدیران عامل توانیر و آبفای کشــور بخش آب و برق 
ایــن وزارتخانه برای رصد و اقدام فوری برای کنترل 

این بحران عازم استان خوزستان شده است.

 با کم توجهی مسئولان مرکزنشین 
روبه رو هستیم

نماینــده مــردم اهواز با اشــاره به قطعــی آب و برق 
و تعطیلــی مدارس و ادارات بســیاری از شــهرهای 
خوزستان، درخواست تشکیل ستاد مبارزه با بحران 
را مطرح کرد و از کابینه دولت خواســت جلســه ای 
در خوزستان تشــکیل دهند و وضعیت را از نزدیک 
ببینند. جواد کاظم نســب در گفت وگو با ایســنا، در 
توضیح وضعیت بحرانی خوزستان، گفت: روزهای 
هشتم و نهم بهمن ماه بحران شدیدی در اهواز ایجاد 
شــد که منجر به قطعی آب و برق و تلفن شد و از روز 
گذشته نیز به جز اهواز شهرهای آبادان، خرمشهر، 
هندیجان،  باوی و حمیدیه و کارون نیز با این مشکل 
مواجه شده اند و مراکز خدماتی و اداری تعطیل شده 

و زندگی مردم مختل شده است.
او ادامــه داد: این وضعیــت در نتیجه گرد و خاک و 
رطوبت است که باعث شد گرد و خاک تبدیل به گل 
شــده و اتصال تمام نیروگاه های برق قطع شود و از 
مدار خارج شود. بار قبل که این مسأله اتفاق افتاد ما 
از مسئولین خواستیم برنامه ای بچیند که این مشکل 
ایجاد نشود اما متأسفانه با کم توجهی مسئولین مرکز 

نشین مواجه هستیم.
نماینــده اهــواز تأکید کــرد: چرا تأسیســات برق را 
شست وشــو ندادند و اقداماتی انجام ندادند که این 
اتفاق تکرار نشود. متأسفانه امکانات بسیار ضعیف و 

توجه بسیار کم است.
کاظم نســب با اشاره به نقش اســتان خوزستان در 
تأمین بودجه کشــور، تأکید کرد: باید بیش از این به 
اســتان خوزستان توجه شود، این مسأله اثر روحی و 
تنفســی بر مردم دارد. مردمی که نه در منزلشان آب 
هســت و نه برق؛ بانک ها و مدارس نیز تعطیل است 
و این مسأله اثر مستقیمی بر مردم دارد. نشست ستاد 
مبارزه با بحران باید تشکیل شود و کابینه در خوزستان 
تشکیل جلسه دهد تا از نزدیک شاهد اوضاع باشد.

نماینده اهواز در پایان با اشــاره به سفر قریب الوقوع 
وزیر نیرو به خوزســتان، گفت: درخواست ما از وزیر 
تعویض برخی از مدیران استانی است که باید به این 

مسأله توجه شود.

پارس نیوز نوشت: پیشنهاد بی شرمانه رئیس دولت اصلاحات در قالب پیشنهاد آشتی ملی
رئیس دولت اصلاحات، در این شرایط البته در بن بست نیست و راه بازگشت برایش کاملا باز است راهی که به خواست خدا شاید هم آغاز 
عاقبت بخیری ایشان باشد و هم به وحدت ملی کمک کند. این تنها راه بازگشت، همان شرط اولیه نظام برای پذیرش توبه ایشان است: 

مرزبندی با ضدانقلاب و اعتراف به دروغ بودن تقلب در انتخابات88.

 افکار نیوز نوشت: آخوندی، فرهادی و آشتیانی زیر تیغ استیضاح
هر چند استیضاح سه وزیر آموزش و پرورش، علوم و راه و شهرساز در دستور کار کمیسیون های تخصصی مجلس قرار دارد اما سرنوشت 

محتوم این استیضاح ها فعلا به نفع وزرا خواهد بود چرا که تا قبل از عید در صحن مجلس مطرح نمی شود و بعد از عید هم تکلیف آن 
روشن نخواهد بود.

 رویداد 24 نوشت: رابطه مستقیم خیانت و تحریم مشارکت با »آمدنیوز« و دیگر نوچه های اپوزیسیون
آمدنیوزها، نه موافق پیشنهاد سید محمد خاتمی برای »آشتی ملی« هستند و نه موافق توصیه او برای حضور مردم در راهپیمایی 22 

بهمن؛ چراکه با اصل نظام و آرمان های اولیه آن، مخالف هستند و راه پیشبرد اهداف شوم خود را نیز تاکید بر »تفرّق« میان مردم و 
دلسردی آنان از انقلاب اسلامی تعیین نموده اند.

عکس روزسایت نگار

 دیدار نخست وزیر سوئد 
با رهبر معظم انقلاب

خبرنامه
شــنبه 23 بهمــن مــاه 1395

دولت موافق شفاف سازی 
هزینه های انتخاباتی است

وزارت کشوري ها در حالي باز هم وارد مقوله »پول هاي کثیف« شده اند و دغدغه  هاي خود را در این خصوص اعلام 
کردند که لایحه جامع نظام انتخابات، هنوز هم نتوانســته براي تصویب راهي مجلس شــوراي اسلامي شود. قانوني 
که بخوبي به موضوع شــفافیت مالي کاندیداها پرداخته و مي تواند دغدغه هاي شخص وزیر کشور و معاون سیاسي 

او که در مورد مساله پول های کثیف اظهار نظر کرده اند را حل کند.
به گزارش »تابناک«، باتوجه به اینکه گفته شده »لایحه جامع نظام انتخابات« هنوز راهی طولانی تا تصویب شدن در 
مجلس در پیش دارد و هم اکنون در کمیسیون سیاسي دولت در حال بررسی است، به احتمال فراوان که به انتخابات 

آینده که در اردیبهشت ماه ۹۶ برگزار می شود، نخواهد رسید.

تلاش می کنیم »لایحه جامع نظام انتخابات« به انتخابات 96 برسد
اما با نرســیدن این قانون به انتخابات آینده، دولت براي حل معضل شفافیت مالي کاندیداها چه اقدامي خواهد کرد؟ 
این ســوالي اســت که معاون پارلماني رییس جمهوري پاســخ آن را در گفت و گو با خبرنگار »تابناك« داده و باز هم از 
تلاش دولت براي تصویب لایحه نظام جامع انتخابات تا قبل از اردیبهشت ۹۶ گفته است، مساله ای که تقریبا محال 

به نظر می رسد.
»حســینعلي امیري« با تاکید بر اینکه ما تمام تلاش خود را مي کنیم که این لایحه را به انتخابات آینده برســانیم، از 
دلایل طولاني شــدن روند تصویب لایحــه جامع نظام انتخابات در دولت گفت و اظهار کــرد: نظام جامع انتخاباتي، 
قانون مهمي اســت و باید دقت کافي در این خصوص انجام بگیرد و جامع باشــد و از این جهت است که این لایحه در 

کمیسیون سیاسي-دفاعي دولت کماکان در حال بررسي است.

روند بررسی موضوعات لایحه انتخاباتی در دولت
وی در توضیح چگونگی بررسی لایحه جامع نظام انتخابات در کمیسیون سیاسی دولت، افزود: تقریبا هر هفته جلسه 

اي مربوط به تدوین پیش نویس این لایحه را داریم و گاهي هم جلسات فوق العاده اي را براي آن ترتیب داده ایم.
معاون پارلماني رییس جمهور در پاســخ به سئوالی درباره زمان اتمام بررسی »لایحه جامع نظام انتخابات« در دولت، 

تاکید کرد: ما تلاش مي کنیم که این لایحه هرچه زودتر به نتیجه برسد.
وی در پاســخ به این سوال که آیا با اطمینان از نرسیدن این قانون به انتخابات آینده، تلاشي براي رایزني با نمایندگان 
در جهت ارائه طرحي به منظور رفع دغدغه شــفافیت مالي کاندیداها خواهید داشــت یا خیر؟ گفت: دولت از هر گونه 

شفاف سازي نسبت به هزینه هاي انتخاباتي استقبال مي کند.

دولت موافق شفاف سازی هزینه های انتخاباتی است
امیری در عین حال یادآوری کرد: اگر لایحه دولت به موقع به مجلس برسد، خیلي خوب است؛ اما اگر هم نمایندگان 
محترم مجلس طرحي را به جهت نرسیدن لایحه به مجلس تهیه کنند که دایر بر شفاف سازي هزینه هاي مربوط به 

انتخابات باشد، قطعا دولت موافقت مي کند.
معاون پارلمانی رئیس جمهور در ادامه با تاکید دوباره بر اینکه دولت از هرگونه شفاف سازي و آنچه که باعث برگزاري 
انتخاباتي در شان نظام جمهوري اسلامي باشد حتما حمایت مي کند، خاطر نشان کرد: فعلا در این مورد با نمایندگان 

رایزني نکرده ایم؛ چون خودمان داریم بر روي لایحه کار مي کنیم.
»علــی اصغــر احمدی« معــاون سیاســی وزیر کشــور اخیــرا در مــورد برنامه هــای وزارت کشــور بــرای مقابله با 
ورود احتمالــی پول هــای کثیــف بــه انتخابات اظهــار کرده بود کــه »در سیاســت های کلی انتخابات ابلاغ شــده 
توســط مقــام معظــم رهبری، به موضوع شــفافیت مالی پرداخته شــده اســت. در لایحــه جامع انتخابــات هم که 
۹5 مــاده آن در کمیســیون سیاســی – دفاعــی دولــت جلــو رفته اســت، این شــفافیت دیده شــده اســت. البته ما 
مجریــان انتخابــات اقدامات خاصــی خارج از قانــون نمی توانیم انجــام دهیم. حــدود و ثغور شــفافیت مالی باید 
 توســط قانــون تعریف شــود و در حال حاضر قانون فعلــی ملاک فعالیت ماســت و امیدواریم پول هــای کثیف وارد 

انتخابات نشود.«

جریانی تلاش می کند انتخابات 
آینده سرد و بی رمق باشد

رئیس فراکسیون امید نسبت به تلاش هایی که در جهت خمودگی فضای دانشگاه ها برای انتخابات صورت می گیرد، 
هشدار داد. محمدرضا عارف در دیدار با اعضای شورای مرکزی انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه تهران به نقش 
انجمن های اسلامی دانشجویان در دوران های مختلف جنبش دانشجویی در کشور اشاره کرد و گفت: به گواه تاریخ 
و با نگاهی به سیر تاریخی جنبش دانشجویی در ایران می بینیم که انجمن های اسلامی دانشجویان یکی از موثرترین 
تشکل های محوری در هویت بخشی به جنبش دانشجویی بودند بخصوص در دانشگاه تهران که با محوریت مهندس 

بازرگان کانون اصلی مبارزات دانشجویی با رژیم شاه بود.
وی با بیان اینکه باید قدردان جایگاه دانشــگاه تهران باشــیم، تصریح کرد: حفظ جایگاه دانشــگاه تهران مطمئناً به 
نفع آموزش عالی کشــور است و تشکل های دانشجویی بویژه انجمن اسلامی دانشجویان می توانند در ارتقاء جایگاه 

دانشگاه تهران مؤثر باشند.
این عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگی در ادامه خطاب به اعضای شــورای مرکزی انجمن اســلامی دانشجویان 
گفــت: باید به خود ببالید که وارث تشــکلی شــده اید که عقبه ای بس فاخر دارد و همــه تلاش ها باید در جهت حفظ 

هویت این تشکل باشد.

تمامی امکانات بالقوه در اختیار جریان رقیب اصلاحات است
وی با بیان اینکه »انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه تهران باید جاذبه خود را بالا ببرد« به تلاش جریانات مختلف 
برای مدیریت فضای دانشــجویی اشــاره کرد و گفت: در گذشته تلاش های زیادی برای مدیریت جنبش دانشجویی 
از ســوی کسانی که با فضای دانشگاه بیگانه هســتند صورت گرفت که نتیجه آن دور شدن تشکلهای دانشجویی از 

ارزشها و هویت خودشان بود.
عارف با هشــدار نســبت به تلاش هایی که در جهت خمودگی فضای دانشــگاه ها صورت می گیرد، خاطرنشان کرد: 
جریانی با هدف القای یاس و ناامیدی در فضای کشــور بویژه در دانشــگاه ها می خواهد فضای انتخابات آینده سرد و 

بی رمق باشد هدف آنها جلوگیری از تداوم روند آغاز شده از خرداد ۹2 است.
رئیس فراکســیون امید تاکید کرد: تمامی امکانات بالقوه در اختیار جریان رقیب اصلاحات اســت بویژه تریبون های 
اصلی همچون رســانه ملی که نه تنها امکان اســتفاده برای اصلاح طلبان و اعتدالیون فراهم نیســت بلکه تریبونی 

برای حمله به اصلاح طلبان شده است.

اصلاح طلبان نظام را قبول دارند ولی انتقادهایی را هم وارد می دانند
وی با بیان اینکه »اصلاح طلبان نظام را قبول دارند ولی به عملکردها انتقادهایی را وارد می دانند« خاطرنشــان کرد: 
مهم ترین دستاورد اصلاح طلبان در طی سالیان اخیر تشکیل شورای عالی سیاست گذاری اصلاح طلبان بوده است 
و تلاشهای گسترده ای برای متلاشی کردن این شورا صورت می گیرد که تاکنون موفق نشده اند و به همین خاطر از 
خواهران و برادران بزرگوارم در خانواده بزرگ اصلاحات می خواهم که اجازه ندهند انسجام شکل گرفته از بین برود.

عارف در پاســخ به سوالی درباره عملکرد فراکســیون امید در اوایل تشکیل مجلس دهم، گفت: به خاطر اینکه رفتار 
تشــکیلاتی در کشور ما نهادینه نشده است در مقاطعی شاهد عهدشکنی هایی بوده ایم برخی از افرادی که در جریان 
انتخابــات مجلــس دهم میثاق نامه را امضا کرده بودند بعد از مدتی منکر آن شــده اند آیا این رفتار مصداق رفتارهای 

دوگانه نیست؟
وی همچنین بر ضرورت ارتباط مؤثر اعضای فراکسیون امید با مردم تاکید کرد و با اشاره به موضوع گفت وگوی ملی 
در پارلمــان، گفــت: ما با نگاه دراز مدت ایده گفت وگوی ملی را مطرح کرده ایم و دســت دوســتی به تمامی جریانات 
سیاسی داخل نظام دراز کردیم و با نگاهی خیرخواهانه به دنبال حل برخی چالش های داخل خانواده انقلاب هستیم 
و معتقدیم حل چالش ها به نفع نظام اسلامی خواهد بود و امیدواریم با همراهی همه جریانات سیاسی و ارکان مختلف 

در حاکمیت بتوانیم در مسیری که انتخاب کردیم موفق عمل کنیم.
رئیس شورای عالی سیاست گذاری در پایان از تشکل های دانشجویی خواست که برای هرچه باشکوهتر برگزار شدن 

انتخابات و مشارکت حداکثری مردم تلاش کنند.


